
 
 
 

ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV 
 

Prva seja Sveta staršev Srednje tehniške šole Šolskega centra Kranj (v 
nadaljevanju STŠ ŠC) je bila v četrtek, 21. 9. 2023, ob 18.00 v veliki 
predavalnici (289). Sklepčnost je bila zagotovljena.  

 
 

K 1. TOČKI 
Prvo sejo Sveta staršev v šolskem letu 2023/24 je sklical ravnatelj STŠ ŠC Aljaž 
Rogelj, ki je uvodoma, za nemoteno delo v nadaljevanju, pozval h konstituiranju 

sveta staršev.  
 

Starši so predlagali, da delo predsednice nadaljuje predsednica sveta v lanskem 
letu Mateja Resman Jungher. S kandidaturo je soglašala in za svojo namestnico 
predlagala Majo Kocjančič. Tudi ona je kandidaturo sprejela.  

 
Sklep št. 1:  

Za predsednico Sveta staršev v šolskem letu 2023/24 se imenuje Matejo Resman 
Jungher, za podpredsednico pa Majo Kocjančič. 

 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

K 2. TOČKI 
Ravnatelj je podal Pedagoško poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za 

šolsko leto 2022/23.  
Povedal je, da je z uspehom dijakov v lanskem šolskem letu zadovoljen, saj je bil 
ta, vključno s potekom izobraževanja, znotraj zastavljenih ciljev. Še posebej ga 

veseli, da sta bila med dijaki, ki so uspešno končali šolanje tudi dva zlata 
maturanta.  

V letošnjem šolskem letu se na šoli izobražuje več kot 1000 dijakov, s čemer je 
ravnatelj zadovoljen, vendar pa to predstavlja tudi velik organizacijski izziv. Kljub 
temu, da je šola zelo aktivna pri promociji, števila vpisnih mest v prihodnje 

zaradi omejenih prostorskih kapacitet (ozka grla predstavljajo predvsem 
računalniške učilnice in telovadnica) ne nameravajo povečevati.  

Ravnatelj je predstavil še vpetost šole v številne mednarodne projekte, 
sodelovanje z industrijo ter organizacijo različnih tematskih delavnic, strokovnih 
ekskurzij in zelo pozitivno sprejetih dogodkov, ki jih šola organizira že več let 

(Karierni dan, zaposlitvena karavana, sejem zaključnih nalog …). 
Izpostavil je še delo z dijaki s posebnimi potrebami, ki ga je ocenil zelo pozitivno, 

in prilagajanje učnega procesa potrebam športnikov, ki jih je na šoli kar veliko.  
Veliko aktivnosti je namenjenih promociji šole in njenih programov, pri čemer se 
trudijo biti kar se da inovativni (objave na npr. tiktoku so se izkazale za zelo 

uspešne).  
 

Sklep št. 2:  
Svet staršev potrdi Pedagoško poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za 
šolsko leto 2022/23.  



 
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
K 3. TOČKI 

Ravnatelj je povedal, da je Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/24 zelo 
obsežen dokument, ki vključuje letne delovne načrte aktivnosti vseh aktivov in 
sistemizacijo profesorjev.  

Poudaril je, da so pri pripravi letošnjega načrta izhajali iz lanskega leta, zato so 
dejavnosti večinoma tako vsebinsko kot tudi terminsko določene. 

Svetu staršev je predstavil nekaj nalog, katerim bo šola namenila posebno 
pozornosti, in sicer: 

- digitalna preobrazba šole,  

- hospitacije učiteljev,  
- spodbujanje kulture in pripadnosti šoli,  

- povezovanje z industrijo,  
- podpora dijakom s posebnimi potrebami,  
- spodbujanje podjetništva in inovacij, 

- dobro počutje in medsebojni odnosi,  
- promocija in financiranje zaključnih nalog,  

- nadarjeni dijaki in športniki,  
- strokovna izobraževanje in napredovanje učiteljev,  

- promocija šole in 
- sodelovanje s podjetji.  

Posebej je omenil še sodelovanje v projektu »digitrajni učitelj«, ki je mednarodni 

projekt, v katerem bodo učitelji dvigovali sovjo digitalno pismenost ter trajnostno 
in finančno preobrazbo vzgoje in izobraževanja.  

 
Sklep št. 3:  
Svet staršev potrdi Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/24.  

 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
K 4. TOČKI 
Pomočnik ravnatelja Gašper Strniša je predstavil posodobljene šolske pravilnike: 

- V Šolskih pravilih STŠ so bili na podlagi izkušenj narejeni nekateri 
popravki, in sicer je bil popravljen 12. člen, ki govori o prepovedih in 

kršitvah šolskega reda.  
- V Šolskih pravilih o ocenjevanju znanja je bila odpravljena dvoumnost v 4. 

in 6. členu glede pogojev za obvezno ponavljanje pisnih izdelkov in rokih 

za vračanje izdelkov. 
- V Pravilih šolske prehrane je sprememba v 14. in 16. členu glede cene 

šolske malice, spremenjen je 17. člen, ki govori o subvencijah, in 28. člen, 
ki se nanaša na zunanje odjemalce hrane.  
 

Sklep št. 4:  
Svet staršev potrdi predlagane spremembe šolskih pravilnikov.  

 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 



 
 

K 5. TOČKI 

Pod točko Razno je članica sveta staršev opozorila na težave pri avtobusnih 
prevozih v šolo in iz šole. Povedala je, da se večkrat dogaja, da šoferji zaradi 

prepolnih avtobusov dijakov ne spuščajo na avtobuse, zaradi česar ti zamujajo k 
pouku. Starši so ravnatelja prosili, naj posreduje pri avtobusnem prevozniku 
Arriva in pomaga pri reševanju problema.  

 
Člani sveta staršev so predlagali še, da se čim več učbenikov, ki jih potrebujejo 

dijaki, vključi v šolski učbeniški sklad. Primer je na primer angleški učbenik za 3. 
letnik.  
 

Ob koncu seje so se člani sveta dogovorili še o načinu medsebojnega 
komuniciranja.  

 
 
Seja je bila končana ob 19.20. 

 
 

zapisala predstavnica 3. Mb razreda    predsednica Sveta staršev 
Eva Mihelič          Mateja Resman Jungher 


